
Zápis z jednání delegátů Unie rodičů za jednotlivé třídy  
19.09. 2023 16:30 – 18:00 

Účastníci schůze: viz prezenční listina 

 

Projednávané body: 

 Aktualizace kontaktních údajů delegátů – na návrh předsedkyně UR pí. Provazníkové a 
odsouhlasení členů UR bude kvůli zjednodušení komunikace založena WhatsApp skupina 

 Doučování 8. a 9. ročníků – z výsledků dotazníkového šetření vyplývá, že většina žáků se přiklání 
k prezenční formě doučování ve skupinách. Agendu zajistí bývalý předseda UR Petr Kasal, detaily 
budou ještě upřesněny. 

 Projekt přístavby školy-pí. Ředitelka M. Pavlíková seznámila delegáty s aktuálním stavem 
projektu přístavby. Na základě dohody s městem došlo k posunu termínu realizace celého 
projektu na konec školního roku 23/24. Projekt přístavby zahrnuje např. výtah, nové odborné 
učebny, kabinety.  

 Pí. ředitelka dále zmínila tyto informace:  
 prostory, které v současné době využívá zubní ordinace, by do budoucna mohla sloužit 

jako 1 oddělení družiny a pro výuku jazyků. 
 Od letošního školního roku zaveden povinný předmět pro 2. stupeň „osobnostně-

sociální výchova“ 
 Do budoucna by se škola ráda zaměřila na kompetenční formu vysvědčení 
 Letošní nabídka zájezdů pro žáky 2. stupně – Anglie, Pobaltí 
 Alternativa doučování – konzultační hodiny u vyučujících, info na web. str. školy 
 Škola uspořádá začátkem prosince další termín Rodičovské kavárny na téma „Bezpečí na 

síti“ 
 Současný zůstatek transparentního účtu UR je 107.044, - ke dni schůze UR 
 Na podnět účetní bude na web přidána informace k platbám do UR, aby rodiče uváděli 

do poznámky jméno dítěte a třídu, z důvodu lepší identifikace platby 
 Je možné uspořádat i kurikulární Rodičovskou kavárnu 

 Další řešená témata: 
 Na podnět jedné z delegátek bylo řešeno téma sociálního fondu, který by mohl sloužit na 

případné dorovnání sociálních rozdílů mezi žáky (např. při školních výletech a akcích) – 
téma bude znovu otevřeno na příští schůzi delegátů 

 Dalším tématem na podnět dotazů z řad delegátů byly webové stránky školy – bylo   
řešeno téma možného zjednodušení webových stránek s lepší orientací, téma bude 
znovu řešeno na příští schůzi, kde delegáti předloží své návrhy 

 Program příští schůze delegátů 
 Téma Rodičovské kavárny 
 Detaily doučování 8. a 9. ročníků 
 Téma sociálního fondu 
 Webové stránky školy 

 

 

Zapsala: místopředsedkyně UR -A. Kopecká 


